

《单词百科:hitmaker是什么意思?hitmaker怎么发音?hitmaker的解释和用法》

英语单词hitmaker是什么意思?hitmaker怎么读?hitmaker怎么发音?简答网为您整理了hitmaker的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hitmaker的意思

1、n.热门制造者；热门曲制作人；热门曲歌手（同 hit-maker）

hitmaker的双语例句

1、The Shape Of You hitmaker, 28, tied the knot with his childhood friend, 26, just before Christmas, in a ceremony which saw just 40 close friends and family in attendance, according to The Sun.

根据《太阳报》的报道，这位28岁的歌手与他儿时的朋友（26岁）在圣诞节前，在一场仅有40位亲密朋友和家人参加的仪式上结婚。

2、Taking to the stage at the Staples Center in Los Angeles the hitmaker had said to the

audience: "Grammys, I appreciate it, the Academy, I love you, my manager, my husband and my son-you're the only reason I do it."

在洛杉矶的斯台普斯中心，这位红极一时的歌手走上舞台，对观众们说：“格莱美！我欣赏这个大奖！录音学会！我爱你们！我的经纪人！我的丈夫和儿子——你们是我努力的唯一理由！”

3、Thanks to the Wildest Dreams hitmaker the family have surpassed their target of\$ 25000 and have managed to raise\$ 25659 as of Monday morning.

多亏有霉霉，周一早上募捐款已经达到25659美元，超过了预期25000美元

4、The 'Crazy In Love' hitmaker was given the title in Rimmel London's 'World's Greatest Popstars' contest, which had over 100000 UK fans participating in the poll, Contactmusic reported.

在最近的“全球最伟大流行音乐巨星”大赛中，这位《疯狂爱情》演唱者荣登新宝座，共有上万名歌迷参与了该调查。

5、The Dark Horse hitmaker is a very vocal supporter of Democratic nominee Hillary Clinton.

这位火热单曲《Dark Horse》的演唱者是民主党候选人希拉里·克林顿的高调支持者。

6、The Alejandro hitmaker strode along in shiny black pointed-toe pumps and carried a little black purse.

雷迪嘎嘎脚上踩着一双漆皮黑色高跟鞋，手上拎着一个小小的黑色女士包。

7、The Lose Yourself hitmaker was up against the newer faces of hip hop, including Drake, Future, Kendrick Lamar and Post Malone.

The Lose Yourself”的创作者与Hip Hop的新面孔相互竞争，包括Drake, Future, Kendrick Lamar and Post Malone。

8、The hitmaker, who hit out at streaming services for offering her music for free in 2015, is said to have made moves to brand a website 'featuring non-downloadable multi-media content in the nature of audio recordings'.

这位热门歌曲缔造者猛烈抨击了2015年免费提供她的音乐作品的流媒体服务，据说她要采取行动，推出一个“以提供可以录音但不可下载的多媒体内容为特色的”网站。

9、The 27-year-old American hitmaker and the 26-year-old actor are already very serious, The Sun has claimed.

据《太阳报》报道，这位27岁的美国人气歌手和26岁的演员的关系已经发展得很正式了。

10、Dell Furano, chief executive officer of Epic Rights, is thrilled to have joined forces with the Toxic hitmaker.

Epic

Rights的总裁戴尔·福拉诺表示，他很高兴同这位热门歌曲《Toxic》演唱者合作。

11、The US Presidential debate was broadcast on the same day as the Roar hitmaker posted her naked video still, and the star had no hesitation in tweeting her thoughts on the event, expressing her adoration and backing for the 68-year-old candidate.

这位唱过流行曲《Roar》的歌手在美国大选辩论的同一天发布裸体照片，毫不犹豫地 在推特上发表自己对辩论的看法，表达自己对这位68岁候选人的爱慕和支持。

12、The It's a Beautiful Day hitmaker wasted no time announcing the news, taking to Instagram to post a picture of the happy couple and their newborn baby in the hospital。

这位《It's a Beautiful Day》的演唱者迫不及待的和大家分享了这个好消息，把他们在医院和新生宝宝的合影发布到了Instagram上。

13、The "Wolves" singer, 25, celebrated the reputation hitmaker's 28th birthday on Wednesday with a short video of the pair giggling and goofing off together.

今年25岁的赛琳娜刚发布新歌《Wolves》，霉霉的专辑《reputation》也创下佳绩，周三霉霉迎来28岁生日，赛琳娜发布了一段视频，视频中两人嘻嘻哈哈装疯卖傻。

14、The Alejandro hitmaker recently admitted she is the submissive one in their relationship, something which surprised those who know the star as a strong female role-model.

最近Lady Gaga向外界透露，她在这段关系中是顺从的一方，这着实让很多认为Gaga在恋爱关系中会是强势女强人的人大跌眼镜。

15、While Selena's usual style is carefully crafted to show her sexy side, on Monday night the Come& Get It hitmaker revealed a sophisticated edge in a grown-up black and white dress.

现在赛琳娜的发展向着微性感路线靠近，在星期一晚上她一身成熟的黑白抹胸短裙令她看上去很有女人味，十分有魅力。

16、The G.U.Y. hitmaker is currently on break from her artRAVE: The ARTPOP Ball tour, having last performed on June 3 in San Jose, California.

雷迪嘎嘎刚刚在6月3日加利福尼亚圣何塞结束了她世界巡演，现在正处于休假期。

17、It's been a difficult time for the God Is A Woman hitmaker as she dealt with the sudden death of her ex-boyfriend Mac Miller last month, who she split up with shortly before embarking on a romance with the Saturday Night Live funny man.

对爱莉安娜来说，面对上月前男友的突然离世这件事非常困难，爱莉安娜和迈克分手不久，就与皮特谈起了恋爱。

以上是简答网为您整理的hitmaker怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于hitmaker的用法

、hitmaker的释义、hitmaker的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hitmaker>

